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VARSTVO OKOLJA IN GOSPODARSKE 

JAVNE SLUŽBE 

 

 

Z   A   P   I   S   N   I   K 
 

15. redne seje odbora, ki je bila v torek, dne 9. marca 2021, ob 17.00 uri v prostorih Občine 

Beltinci, Mladinska ulica 2, 9231 Beltinci. 

 

Prisotni člani odbora: 

1. Kovač Franc – predsednik 

2. Sraka Mirko 

5. Horvat Viljem 

6. Žižek Štefan 

7. Rous Tomaž 

8. Poredoš Aleš 

9. Bakan Štefan Marko 

Odsotni:  

1. Balažic Janja - opravičena 

2. Bračko Marjan - opravičen 

 

 

Ostali prisotni:  

1. Balažic Borut, direktor OU, 

 

Predsednik odbora pozdravi vse navzoče.  

 

AD1) Ugotovitev navzočnosti  
 

Predsednik odbora ugotavlja, da je od 9 članov odbora prisotnih 7 članov. Na ta način je 

odbor sklepčen in lahko začne z delom. Predsednik daje na glasovanje sledeči dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 

2. Sprejem zapisnika 14. redne seje odbora. 

3. Odlok o načinu upravljanja lokalne gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v 

Občini Beltinci – prva obravnava. 

4. Pravilnik o dodeljevanju finančnih sredstev iz občinskega proračuna za blaženje 

posledic epidemije COVID-19 v Občini Beltinci – ena obravnava. 

5. Pobude in vprašanja. 

 

Glasovanje: ZA: 7; PROTI: 0 

 

AD2)  Sprejem zapisnika 14. redne seje odbora 

 

Predsednik odbora predstavi zapisnik 14. redne seje odbora z dne 15. januar 2021 in ga daje v 

sprejem.  

 

http://www.beltinci.si/


Sklep št. 4/2021: 

Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe sprejme zapisnik 14. 

redne seje odbora z dne 15.1.2021. 

 

Glasovanje: ZA: 7, PROTI: 0 

 

AD3) Odlok o načinu upravljanja lokalne gospodarske javne službe oskrbe s pitno 

vodo v Občini Beltinci – prva obravnava 

 

Gradivo za točko dnevnega reda so člani odbora prejeli skupaj z vabilom. Točko dnevnega 

reda predstavi Balažic Borut. Po predstavitvi sledi razprava. V razpravi sodelujejo Kovač 

Franc. Pojasnila podaja Balažic Borut. Po zaključku razprave je bil sprejet sklep.    

 

Sklep št. 5/2021: 

Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 

Občinskemu svetu Občine Beltinci, da sprejme Odlok o načinu upravljanja lokalne 

gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v Občini Beltinci, v predlagani vsebini in 

obliki v prvi obravnavi. 

 

Glasovanje: ZA: 7, PROTI: 0 

  

AD4)  Pravilnik o dodeljevanju finančnih sredstev iz občinskega proračuna za blaženje 

 posledic epidemije COVID-19 v Občini Beltinci – ena obravnava 
 

Gradivo za točko dnevnega reda so člani odbora prejeli skupaj z vabilom. Točko dnevnega 

reda predstavi Balažic Borut. Po predstavitvi v razpravi sodelujejo vsi prisotni člani odbora. 

Člani odbora povdarjajo, da bi bilo po vzoru države in glede na težko gospodarsko situacijo, 

smiselno razmisliti tudi o tem, da bi do pomoči bile upravičene tudi tiste pravne osebe, ki 

nimajo poravnanih vseh davkov in prispevkov. Pojasnila podaja Balažic Borut.  

 

Po koncu razprave daje predsednik na glasovanje naslednji sklep. 

 

Sklep št. 5/2021: 

Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe predlaga 

Občinskemu svetu Občine Beltinci, da sprejme predlagani Pravilnik o dodeljevanju 

finančnih sredstev iz občinskega proračuna za blaženje posledic epidemije COVID-19 v 

Občini Beltinci, z dodatkom, da se v pravilniku natančno opredelijo merila in upošteva 

upad prihodka v letu 2020 in 2021 v primerjavi z letom 2019. 

 

Glasovanje: ZA: 7, PROTI: 0 

 

AD5) Pobude in vprašanja 

 

Horvat Viljem pove, da je 16.12.2020 vsem, ki so sodelovali na 13. redni seji odbora 

posredoval link, ki se nanaša na to, da ima v Ljutomeru star papir še vedno neko vrednost. 

Čudi ga, da nihče od prejemnikov tega link-a na to ni odreagiral. Kovač Franc pove, da je bila 

zadeva obravnavana na sejo OS. Horvat Viljem se sprašuje ali bomo ne glede na navedeno v 

prispevku v posredovanem link-u še vedno slepo verjeli nekomu, ki trdi, da papir nima 

vrednosti ter naj v bodoče temu več ne nasedamo. Z navedenim se strinja Žižek Štefan. 

Horvat Viljem predlaga, da naj Saubermacher Komunala d.o.o., v letu 2021 en odvoz 



odpadkov naredi zastonj in se jim zavedene izjave oprostijo. Pri tem še pove, da bi na 

posredovan link lahko odreagiral tudi g. Dervarič (Saubermacher Komunala d.o.o.). Kovač 

Franc pri tem pove, da je tudi on preveril, da se zbiranje papirja v dobrodelne namene plača. 

Hkrati pa doda, da pa imamo vseeno cenejši odvoz odpadkov od primerljivih sosednjih občin. 

Drugih pobud in vprašanj ni bilo. 

    

Odbor je zaključil sejo ob 17.58 uri. 

 

 

 

 

 

Zapisal: Predsednik odbora: 

Borut BALAŽIC KOVAČ Franc l. r. 

      

 

 

 


